
Referat fra bestyrelsesmøde hos formanden 

den 19. maj 2019 

Fraværende var Marianne. 

 

Ad 1 loggen.  

Bevægelser siden sidst gennemgået 

 

Ad 2 Konstituering af bestyrelsen.  

Opgaveliste blev opgraderet, og opgaver fordelt.  

Ad 3 Regnskab.  

Omkostninger gennemgået i forhold til budget. Årets samlede omkostninger forventes i niveau med 

budget.  

 

Ad 4 Vedligeholdelse af grønne områder.  

Piletræer fjernes af medlem efter aftale.  

Skraldespand ved Storemosen fjernet permanent.  

Medlemmerne opfordres til i stedet at benytte egne skraldespande.  

 

Ad 5 Vedligeholdelse af veje.  

Der er foretaget renovering/opfyldning af huller i vejene.  

Dårlige erfaringer med at have en grusbunke placeret på hver vej til løbende reparationer gør, at 

dette forslag ikke gennemføres.  

Der er rettet henvendelse til kommunen om manglende reparation efter etablering af fibernet.  

 

Ad 6 Indkomne forslag.  

Der er ikke indkommet forslag til behandling.  

Ad 7 Eventuelt.  

Der er ikke fundet noget notat om, at kørsel med tunge køretøjer på vores veje ikke må finde sted.  

Vi mangler en revisorsuppleant for en 1-årig periode. Henvendelse til formanden fra et medlem, der 

vil påtage sig tjansen. 

 

 

 

Referent:  

Steffen  

Maj 2019. 


